
 
 
Referat fra elevrådsmøte 
på Fevik skole  
 

27.08.24 

 

Til stede  
• Mikkel B. Aspås og Frida Westergren Wedø fra 4. trinn 

• Amalie Fagerbakke og Magnus Larsen fra 5. trinn  

• Ingrid Dahlslett og Mathias B. Edvardsen fra 6. trinn 

• Kathrine Lindgren Galteland (vara) og Magnus Asbjørnsen fra 7. trinn 

• Julie Midtstøl og Sixten James Trillo fra 8. trinn 

• Oda Birketvedt og Even Bruborg fra 9. trinn 

• Anna-Michela Gade Larsen og Torjus Øverland fra 10. trinn.  

• BUK:  

o Tuva Emilie Berthelsen Svennevig og Nichlas Vierli Jacobsen fra 7. trinn 

o Sofie Grande og Oliver Moland Eyde fra 10. trinn. 

Skolemiljøet 

Hvordan opplever dere skolemiljøet på Fevik skole? 
Elevrådet synes oppstarten har gått fint og at skolemiljøet på Fevik er fint.  

Valg 
Elevrådet stemte over hvem som skulle bli leder og nestleder. Elevrådsleder ble Torjus 

Øverland og nestleder ble Anna-Michela Gade Larsen. 

10 års jubileum 
Elevrådsleder og nestleder skal holde tale. Elevrådet samarbeidet med å skrive denne talen 

og vi hadde en gruppesamtale hvor alle fikk komme med punkter de ønsket å trekke frem om 

Fevik skole. 

Verdensdagen for psykisk helse 
Gøy med skolejogg. Dette er elevrådet klare for. Elevrådskontaktene informerte litt om 

planen og at ungdomstrinnet også skal delta i år. Dette skal vi arbeide videre med neste 

elevrådsmøte. 



Aktiviteter før jul 
Andre aktiviteter elevrådet skal arbeide med før jul er kantinedag og omvendt julekalender. 

 

Saker fra trinn 
4. trinn – ønsker seg flere husker, fordi 1. trinn har sone der huskene er.  

5. trinn – flere kantinedager, ha-med-dager, flere fotballer, flere fokusuker, leksefri 

8. trinn – flere speil i guttegarderoben 

9. trinn – blir det turnering før jul, enormt engasjement for fotballturnering, flere aktiviteter å 

gjøre i friminuttene (sittende fotballspill) 

Neste møte 
Neste møte er 19.09.24 klokken 9.00  

Referent:  

Kari Anne Andersen 


